

**GEN 3 SERVICES****GEN 3.1 SERVICES D'INFORMATION AERONAUTIQUE/  
AERONAUTICAL INFORMATION SERVICES****GEN 3.1.1 Service compétent**

1.1 Le Service d'information aéronautique qui relève de l'Office de l'Aviation Civile et des Aéroports (OACA), assure la diffusion des informations nécessaires à la sécurité, à la régularité et à l'efficacité de la navigation aérienne internationale et nationale dans sa zone de responsabilité telle que précisée en GEN 3.1.2 ci-dessous. Il se compose du siège de l' AIS, du bureau NOTAM International (NOF) et des bureaux AIS qui, installés sur certains aérodromes, sont énumérés en GEN 3.1.5.

1.2 Siège de l' AIS

**GEN 3.1.1 Responsible service**

1.1 The Aeronautical Information Service, which forms part of the Office of Civil Aviation and Airports (OACA), ensures the flow of information necessary for the safety, regularity and efficiency of international and national air navigation within the area of its responsibility as indicated under GEN 3.1.2 below. It consists of AIS Headquarter, International NOTAM Office (NOF) and AIS units, established at certain aerodromes as listed under GEN 3.1.5.

1.2 AIS Headquarters

Postal address : Service de l'Information Aéronautique  
Centre de la Navigation Aérienne  
BP 137 - 147  
1080 TUNIS CEDEX  
TUNISIE

Telegraphic address : OACA TUNIS

TEL : (216) 70 102 100 - (216) 71 115 800  
(216) 71 848 000

FAX : (216) 71 783 621

Télex : OACA 13809 - 13130

AFS : DTTCYNYX

Web site: [www.oaca.nat.tn](http://www.oaca.nat.tn)

E-Mail : [tunisia-ais@oaca.nat.tn](mailto:tunisia-ais@oaca.nat.tn)

1.3 Bureau NOTAM International (NOF)

Même adresse que l' AIS.

Le Service est assuré, conformément aux dispositions de l'Annexe 15 de l'OACI — Services d'Information Aéronautique.

**GEN 3.1.2 Zone pour laquelle le service est fourni**

Le service d'information aéronautique est chargé de la collecte et de la diffusion de l'information sur tout le territoire de la Tunisie et pour l'espace aérien s'élevant au dessus de la haute mer dans les limites de la FIR/UIR Tunis.

**GEN 3.1.3 Publications aéronautiques**

3.1 L'information aéronautique fournie se compose des éléments suivants:

- Publication d'Information Aéronautique (AIP);
- Service des amendements d'AIP (AMDT AIP);
- Supplément d'AIP (SUP AIP);
- NOTAM et Bulletins d'Information Prévols (PIB);
- Circulaires d'Information Aéronautique (AIC).

1.3 International NOTAM Office (NOF)

Same address as AIS.

The service is provided in accordance with the provisions contained in ICAO Annex 15 — Aeronautical Information Services.

**GEN 3.1.2 Area of responsibility**

The Aeronautical Information Service is responsible for the collection and dissemination of information for the entire territory of Tunisia and for the airspace over the high seas encompassed by Tunis FIR/UIR limits.

**GEN 3.1.3 Aeronautical publications**

3.1 The provided aeronautical information is consisting of the following elements:

- Aeronautical Information Publication (AIP);
- Amendment service to the AIP (AIP AMDT);
- Supplement to the AIP (AIP SUP);
- NOTAM and Pre-flight Information Bulletins (PIB);
- Aeronautical Information Circulars (AIC).